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Protokół Nr 33/21 z dnia 26 października  2021 roku 

  

ze wspólnego posiedzenia Komisji Rady Miasta Grajewo tj.: Komisji Budżetu, 

Komisji Gospodarki Komunalnej oraz Komisji Spraw Społecznych, odbytego w dniu 

26 października 2021 roku. Miejsce posiedzenia - sala konferencyjna Urzędu Miasta 

Grajewo. Strażacka 6A. 

Posiedzeniu przewodniczył Pan Daniel Purwin – Przewodniczący Komisji Gospodarki 

Komunalnej Rady Miasta Grajewo.    

Godz. rozpoczęcia – 9.00 

Godz. zakończenia – 11.15 

Stan liczbowy członków Komisji – 18 radnych 

Obecnych – 17 radnych 

W posiedzeniu udział wzięli Radni/Członkowie trzech stałych Komisji w składzie:  

1.Pan Babul Tomasz 

2. Pani Chrzanowska Aneta Ewa 

3.Pan Ciechanowicz Andrzej 

4.Pani Jagielska Henryka 

5.Pani Julia Klaudia Ksepko-Kurkowska 

6.Pani Nietupska Elżbieta 

7.Pan Niewiarowski Andrzej 

8.Pan Obrycki Paweł 

9.Pani Opara Anna 



 

10.Pan Purwin Daniel 

11. Pan Purzeczko Krzysztof   

12.Pan Siejda Tomasz 

13.Pani Siwik- Karwowska Agnieszka 

14.Pan Skawski Arkadiusz Zbigniew 

15.Pani Stefańska Monika 

16.Pan Wielgat Mariusz 

17. Pan Zalewski Paweł Filip 

Nieobecny: Piotr Paszkowski 

/Lista obecności stanowi Zał. Nr 1 do prot./. 

Goście: / Wg listy obecności stanowiącej Zał. Nr 2 do prot./   

Ad 1. 

/-Otwarcie posiedzenia/. 

Przewodniczący trzech stałych komisji:  

1/ Andrzej Niewiarowski– Przewodniczący Komisji Budżetu RM 

2/  Monika Stefańska – Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych RM 

3/  Daniel Purwin–  Przewodniczący Komisji Gospodarki Komunalnej  RM 

 spośród siebie wyłonili przewodniczącego obrad: 

Pana Daniela Purwina– Przewodniczącego Komisji Gospodarki Komunalnej RM  

Pan Daniel Purwin– Przewodniczący Obrad 



Dokonał otwarcia posiedzenia połączonych Komisji Rady Miasta, witając wszystkie 

przybyłe osoby. Stwierdził, że na stan 18 radnych/członków trzech Komisji, 

aktualnie  w posiedzeniu bierze udział 17 radnych (na podstawie listy obecności), co 

stanowi o prawomocności obrad ( kworum).  

Ad 2. 

/- Przedstawienie porządku obrad połączonych Komisji/. 

/ Zawiadomienie zawierające porządek obrad stanowi Zał. Nr 3 do prot./ 

Zawiadomienie członkowie Komisji otrzymali wraz  z materiałami na posiedzenie 

Komisji  - w wersji elektronicznej (tablety). 

Pan Daniel Purwin– Przewodniczący Obrad 

Poprzez odczytanie przedstawił proponowany porządek obrad połączonych Komisji 

Rady Miasta:  

Proponowany porządek obrad:  

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Przedstawienie porządku posiedzenia połączonych Komisji. 

3. Zaopiniowanie projektów uchwał w sprawach: 

a) zmieniająca uchwałę w sprawie połączenia samorządowych instytucji kultury – 

Miejskiego Domu Kultury w Grajewie i Grajewskiej Izby Historycznej oraz 

utworzenia Grajewskiego Centrum Kultury;  

b) określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości;  

c) zmian w budżecie miasta Grajewo na 2021 r.; 

d) zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej miasta Grajewo na lata 2021-2036. 

4. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia Komisji. 



5. Sprawy różne. 

6. Zamknięcie posiedzenia. 

Następnie zapytał, czy ktoś chciałby zgłosić wniosek lub propozycję do 

zaproponowanego porządku obrad? Wobec braku zgłoszeń poinformował, że 

porządek obrad będzie realizowany  zgodnie z podaną Państwu Radnym treścią.  

Ad 3.  

Zaopiniowanie projektów uchwał w sprawach: 

Pan Daniel Purwin– Przewodniczący Obrad: poinformował, że aktualnie Komisje 

będą procedowały projekty uchwał. Dodał, że zadaniem Komisji jako wewnętrznego 

organu rady jest ich zaopiniowanie - zgodnie z trybem regulaminowym. 

a) zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającą uchwałę w sprawie 

połączenia samorządowych instytucji kultury – Miejskiego Domu Kultury 

w Grajewie i Grajewskiej Izby Historycznej oraz utworzenia Grajewskiego 

Centrum Kultury 

Materiały w powyższej sprawie członkowie Komisji otrzymali wraz  

z materiałami na posiedzenie Komisji – w wersji elektronicznej. 

/ Projekt uchwały Rady Miasta stanowi Zał. Nr 4 do prot./ 

wnioskodawca: Burmistrz, Dariusz Latarowski  

referują: Burmistrz, Dariusz Latarowski; Dyrektor GCK, Tomasz  Dudziński  

Pan Daniel Purwin– Przewodniczący Obrad: otworzył realizację punktu dot. 

zaopiniowania projektu uchwały zmieniającą uchwałę w sprawie połączenia 

samorządowych instytucji kultury – Miejskiego Domu Kultury w Grajewie 



i Grajewskiej Izby Historycznej oraz utworzenia Grajewskiego Centrum 

Kultury. 

Następnie zwrócił się z zapytaniem, czy ktoś chciałby w tym punkcie zabrać głos. O 

udzielenie głosu poprosiła Radna Julia Klaudia Ksepko-Kurkowska. 

Radna, Klaudia Julia Ksepko-Kurkowska: zwróciła się z prośbą o bardziej 

szczegółowe informacje dot. przyczyn proponowanych zmian w strukturze 

organizacyjnej GCK. 

Burmistrz, Dariusz Latarowski: poinformował, że zmiany organizacyjne                                

o charakterze kadrowym wewnątrz jednostki organizacyjnej GCK należą do 

kompetencji dyrektora. 

Dyrektor GCK, Tomasz Dudziński: rozszerzył informacje zawarte w uzasadnieniu do 

projektu uchwały podając, że wprowadzenie do struktury organizacyjnej stanowiska 

zastępcy dyrektora GCK w miejsce kilku stanowisk kierowników, które w większości 

nie były obsadzone przyniesie poprawę funkcjonowania jednostki i oszczędności 

finansowe. Temat obudował szerokim kontekstem merytorycznym. 

Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych RM, Monika Stefańska : zapytała ile                    

w końcu jest etatów kierowniczych w strukturze GCK? 

Dyrektor GCK, Tomasz Dudziński:odpowiedział, że występują 2 etaty wakujące                      

i jeden obsadzony w wymiarze 1/2 etatu.    

Pan Daniel Purwin– Przewodniczący Obrad: w związku z brakiem kolejnych zgłoszeń 

do dyskusji zebrał jej najistotniejsze wątki, po czym zarządził głosowanie w sprawie 

zaopiniowania procedowanego projektu uchwały. 



Komisje w głosowaniu jawnym pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały 

zmieniającą uchwałę w sprawie połączenia samorządowych instytucji 

kultury – Miejskiego Domu Kultury w Grajewie i Grajewskiej Izby 

Historycznej oraz utworzenia Grajewskiego Centrum Kultury- bez 

poprawek. 

 / głosowanie:   16 -głosów-za,  1-przeciw,  0-wstrz. się. / 

Pan Daniel Purwin– Przewodniczący Obrad: ogłosił wynik głosowania, a następnie 

przeszedł do realizacji kolejnego punktu porządku obrad.  

b) zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie określenia wysokości 

stawek podatku od nieruchomości;  

Materiały w powyższej sprawie członkowie Komisji otrzymali wraz  

z materiałami na posiedzenie Komisji – w wersji elektronicznej. 

/ Projekt uchwały Rady Miasta stanowi Zał. Nr 5 do prot./ 

wnioskodawca: Burmistrz, Dariusz Latarowski  

referują: Burmistrz, Dariusz Latarowski 

Pan Daniel Purwin– Przewodniczący Obrad: otworzył realizację punkt dot. 

zaopiniowania projektu uchwały w sprawie określenia wysokości stawek 

podatku od nieruchomości. 

Następnie głos oddał Skarbnikowi Miasta p. Grzegorzowi Kurzątkowskiemu.  

Skarbnik Miasta, Grzegorz Kurzątkowski: szczegółowo omówił zasadność                                    

i jednocześnie potrzebę dokonania podwyżki podatku od nieruchomości na 2022 rok 

dla wybranych stawek podatkowych o 3,6% w stosunku do obowiązujących w roku 



2021. W ocenie Skarbnika Miasta Grajewo proponowany poziom wzrostu stawek 

podatkowych jest konieczny a proponowane zmiany są wynikiem:  

a) wzrostu wskaźnika cen  towarów i usług ( inflacja); 

b) wzrostu poziomu płacy minimalnej; 

c) pojawiających się nowych opłat np. bankowych za prowadzenie rachunków 

bankowych ( w roku 2022 – około 120 000,00 zł); 

d) spadek dochodów  bieżących. 

Reasumując stwierdził, iż zaproponowany poziom wzrostu stawek podatkowych 

uwzględnia ogólną sytuację gospodarczą, rosnące zapotrzebowanie na środki 

finansowe, a szczególnie na zmieniające się uwarunkowania finansów publicznych. 

Jednocześnie poinformował, że zaproponowane wzrosty stawek podatkowych  

zostały uwzględnione w projekcie budżetu Miasta Grajewo na 2022 rok.  

Burmistrz Miasta, Dariusz Latarowski: szczegółowo omówił związek budżetu miasta 

na rok 2022 ze zmianami w zakresie dot. podatku od nieruchomości w kontekście 

zmian finansowania jednostek samorządu terytorialnego udziałami w dochodach 

podatku PIT i CIT. Dodał, że udziały te zostaną zastąpione subwencją 

wyrównawczą, którą proponuje Rząd. Dodał, że nie wyrównają one jednak strat 

finansowych budżetu miasta. Zwrócił również uwagę, na konieczność racjonalizacji 

wydatków w jednostkach oświatowych z uwagi na symboliczny wzrost subwencji 

oświatowej, która oczywiście  nie pokrywa kosztów utrzymania systemu. Zwrócił 

uwagę Radnym na konsekwencje nieuchwalenia budżetu. Burmistrz poinformował    

o otrzymaniu przez Miasto Grajewo aż 29 milionów złotych w ramach Rządowego 



Funduszu Polski Ład! Przeznaczone środki obejmą między innymi przebudowę dróg, 

budowę parkingu oraz oświetlenie ulic. Inwestycja obejmie przede wszystkim 

budowę i przebudowę dróg przy ulicy: Spokojnej, rtm. Konopki, Perlitza, Ułańskiej, 

Legionistów, Grzybowej, Jaśminowej i wiele innych. Z funduszu zostanie 

sfinansowana również budowa parkingu przy ulicy Strażackiej oraz chodniki na os. 

Szkolna, os. Huta i os. Parkowe. Z pieniędzy otrzymanych w ramach Polskiego Ładu 

powstaną też nawierzchnie jezdni wraz z chodnikami i zjazdami, odwodnienie dróg, 

oświetlenie uliczne oraz oznakowanie. Dzięki pieniądzom uzyskanym z Rządowego 

Funduszu Polski Ład miasto Grajewo może liczyć na dalszy rozwój i modernizację. 

Zastępca Przewodniczącej Komisji Spraw Społecznych RM, Henryka Jagielska:                         

w nawiązaniu do ww. informacji zapytała, czy Miasto będzie stać na zapewnienie 

udziału własnego? 

Burmistrz Miasta, Dariusz Latarowski: poinformował, że tak, ponieważ w przypadku 

tych środków udział własny będzie stanowił jedynie 5%.  

Przewodniczący Komisji Budżetu, Andrzej Niewiarowski: zapytał, ile budżet miasta 

uzyska środków finansowych z tytułu wzrostu podatków od nieruchomości wg 

stawek zaproponowanych w projekcie uchwały? 

Skarbnik Miasta, Grzegorz Kurzątkowski: odpowiedział, że będzie to kwota około           

415 tys. zł.  

Przewodniczący Komisji Budżetu, Andrzej Niewiarowski: wyraził opinię, że wyżej 

podana kwota nie będzie miała istotnego wpływu na wydatki budżetu miasta.  

Burmistrz Miasta, Dariusz Latarowski: kontynuując temat podkreślił, że 



zaproponowane stawki i ich kwoty nie są maksymalne i są dużo niższe od 

przewidywanej inflacji oraz określonych w Rozporządzeniu Rady Ministrów.  

Przewodniczący Komisji Budżetu, Andrzej Niewiarowski:nawiązując do wypowiedzi 

Burmistrza stwierdził, że problem z sytuacją finansową ma wymiar ogólnokrajowy,       

z uwagi na pozbawienie samorządów udziałów w PIT i CIT i powinien być znany 

Rządowi RP, którego obowiązkiem jest rozwiązanie tego problemu. 

Burmistrz Miasta, Dariusz Latarowski:ad vocem odpowiedział, że jest przekonany, że  

Rząd posiada wiedzę w tej dziedzinie i winien podjąć działania naprawcze, bo 

sytuacja finansowa samorządów staje się dramatyczna. Dodał, że w jego ocenie nie 

należy jednak łączyć inflacji z Programem Rządowym Polski Ład . Zasygnalizował, że 

Rząd przygotował rozwiązania legislacyjne przewidujące znaczące podwyżki 

wynagrodzeń pracowników samorządowych pochodzących z wyboru i powołania 

oraz diet radnych.  

Skarbnik Miasta, Grzegorz Kurzątkowski: uzupełniając wypowiedź Burmistrza 

stwierdził, że sytuacja niepewności finansowej dot. dochodów jednostek samorządu 

terytorialnego może mieć znaczący wpływ na planowanie i późniejsze wykonanie 

budżetu miasta w zakresie dot. zarówno wydatków  bieżących jak i też inwestycji. 

Radny, Paweł Filip Zalewski: zabierając głos w dyskusji stwierdził, że nie można 

wykluczyć sytuacji w której Miasto będzie zmuszone do kolejnego podniesienia 

podatków lokalnych.  

Skarbnik Miasta, Grzegorz Kurzątkowski: nie zaprzeczył, dodając, że powstaje 

zjawisko tzw. „nożyc”, objawiające się dysproporcją pomiędzy uzyskanymi 



dochodami i poniesionymi wydatkami.  

Radna, Agnieszka Siwik-Karwowska: powiedziała, że od dłuższego już czasu Radni 

słyszą o ciągłych problemach budżetu miasta. Zapytała o skalę tych niekorzystnych 

tendencji.  

Skarbnik Miasta, Grzegorz Kurzątkowski:stwierdził, że na etapie przygotowywania 

projektu budżetu, konsultacji i ustalania z dyrektorami jednostek planów 

finansowych ich oczekiwania są znacznie większe.  

Pan Daniel Purwin– Przewodniczący Obrad: w związku z brakiem kolejnych zgłoszeń 

do dyskusji zebrał jej najistotniejsze wątki, po czym zarządził głosowanie w sprawie 

zaopiniowania procedowanego projektu uchwały. 

Komisje w głosowaniu jawnym pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały 

 w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości- bez 

poprawek. 

 / głosowanie:   13 -głosów-za,  0-przeciw,  3-wstrz. się. / 

Pan Daniel Purwin– Przewodniczący Obrad: ogłosił wynik głosowania, a następnie 

przeszedł do realizacji kolejnego punktu porządku obrad.  

c) zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta 

Grajewo na 2021 r. 

Materiały w powyższej sprawie członkowie Komisji otrzymali wraz  

z materiałami na posiedzenie Komisji – w wersji elektronicznej. 

/ Projekt uchwały Rady Miasta stanowi Zał. Nr 6 do prot./ 

wnioskodawca: Burmistrz, Dariusz Latarowski  



referują: Burmistrz, Dariusz Latarowski 

Pan Daniel Purwin– Przewodniczący Obrad: otworzył realizację punkt dot. 

zaopiniowania projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta Grajewo 

na 2021 r. 

Następnie zapytał czy ktoś chciałby w tym punkcie zabrać głos? Do głosu zgłosiła  

się Radna Julia Klaudia Ksepko-Kurkowska.  

 Radna, Julia Klaudia Ksepko-Kurkowska: poprosiła Burmistrza o informację dot. 

ewentualnych wyburzeń budynków w związku z I etapem realizacji Programu 

rewitalizacji części m. Grajewo.  

Burmistrz Miasta, Dariusz Latarowski: ad vocem poinformował, że jego zdaniem 

należałoby wyburzyć znaczną część zabudowy miasta zlokalizowanej na obszarze 

rewitalizacji, należy jednak liczyć się z realiami i obowiązującymi przepisami.  Dodał, 

że te ograniczenia  czasami uniemożliwiają wyburzenia w przypadku nieruchomości 

należących do osób prywatnych.  

Radny, Krzysztof Purzeczko: zapytał o wydatek w kwocie 30 000, 00 zł dot. ul. Braci  

Świackich. 

Burmistrz Miasta, Dariusz Latarowski: odpowiedział, że są to środki finansowe 

niezbędne do połączenia ścieżki rowerowej biegnącej w ul. Braci Świackich                                

z budową przez GDDKiA ścieżką rowerową przy ul. Piłsudskiego.  

Radny, Andrzej Ciechanowicz: zapytał o źródło pochodzenia środków finansowych 

przeznaczonych na nagrodę dla Gminnego Komisarza Wyborczego. 

Burmistrz Miasta, Dariusz Latarowski: ad vocem odpowiedział, że są to środki 



zewnętrzne przeznaczone na realizację zadań spisowych. 

Pan Daniel Purwin– Przewodniczący Obrad: w związku z brakiem kolejnych zgłoszeń 

do dyskusji zebrał jej najistotniejsze wątki, po czym zarządził głosowanie w sprawie 

zaopiniowania procedowanego projektu uchwały. 

Komisje w głosowaniu jawnym pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały 

w sprawie zmian w budżecie miasta Grajewo na 2021 r. -bez poprawek. 

 / głosowanie:   17 -głosów-za,  0-przeciw,  0-wstrz. się. / 

Pan Daniel Purwin– Przewodniczący Obrad: ogłosił wynik głosowania, a następnie 

przeszedł do realizacji kolejnego punktu porządku obrad.  

d) zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej 

Prognozie Finansowej miasta Grajewo na lata 2021-2036. 

Materiały w powyższej sprawie członkowie Komisji otrzymali wraz  

z materiałami na posiedzenie Komisji – w wersji elektronicznej. 

/ Projekt uchwały Rady Miasta stanowi Zał. Nr  7 do prot./ 

wnioskodawca: Burmistrz, Dariusz Latarowski  

referują: Burmistrz, Dariusz Latarowski 

Pan Daniel Purwin– Przewodniczący Obrad: otworzył realizację punkt dot. 

zaopiniowania projektu uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie 

Finansowej miasta Grajewo na lata 2021-2036. 

Następnie zwrócił się z zapytaniem czy ktoś chciałby w tym punkcie zabrać głos?                

W związku z brakiem zgłoszeń zarządził glosowanie. 

Komisje w głosowaniu jawnym pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały  



w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej miasta Grajewo na 

lata 2021-2036- bez poprawek. 

 / głosowanie:   16 -głosów-za,  0-przeciw,  0-wstrz. się. / 

Pan Daniel Purwin– Przewodniczący Obrad: ogłosił wynik głosowania, a następnie 

przeszedł do realizacji kolejnego punktu porządku obrad.  

Ad 4. 

Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia Komisji. 

Pan Daniel Purwin– Przewodniczący Obrad 

Procedurze przyjęcia poddał protokół z poprzedniego posiedzenia połączonych 

Komisji, który wyłożony był na sali obrad. W związku z brakiem uwag, co do treści 

dokumentu zarządził głosowanie imienne w sprawie jego przyjęcia.  

Komisje w głosowaniu imiennym przyjęły Protokół nr 32/21 z dnia                                            

29 września 2021 roku z posiedzenia połączonych komisji Rady Miasta - 

bez uwag, co do treści.  

/ głosowanie: 16 głosów-za, 0 -przeciw, 0-wstrz. się / 

Ad 5. 

Sprawy różne 

Pan Daniel Purwin– Przewodniczący Obrad 

Otworzył realizację punktu jak wyżej.  

W ramach wolnych wniosków i informacji poruszono następujące tematy: 

Burmistrz Miasta, Dariusz Latarowski: zwrócił się do Radnych o zajęcie w dniu 

dzisiejszym poprzez głosowanie stanowiska w sprawie wniosku Parafii pw. Trójcy 

Przenajświętszej w Grajewie o wsparcie finansowe z przeznaczeniem na wydatki 



związane z remontem kapitalnym budynku parafialnego przy ul. Kopernika. 

Przypomniał, że wymieniony obiekt ma być przeznaczony na Dom Pomocy 

Społecznej. Dodał również, że część Radnych dokonała wizji lokalnej obiektu                               

i w związku z tym najwyższa pora na podjęcie decyzji. Zaznaczył, że zgodnie                          

z ustawą o ochronie zabytków w przypadku akceptacji wniosku Rada powinna 

podjąć uchwałę intencyjną, a  następnie w przypadku gdy jest ona pozytywna 

kolejną uchwalę określającą wysokość, sposób wydatkowania i rozliczenia udzielonej 

Parafii dotacji celowej.  

 Po  odbytej dyskusji  Radni negatywnie zaopiniowali wniosek Parafii, 

zaznaczając, że wobec braku środków finansowych w budżecie aktualnie 

działania wspierające Parafię  nie są możliwe. 

/ głosowanie: 13 głosów-za taką decyzją, 0 -przeciw, 1-wstrz. się /. 

Zastępca Przewodniczącej Komisji Spraw Społecznych, Henryka Jagielska: jako 

pracownik Szpitala Ogólnego w Grajewie w imieniu dyrektora tej jednostki 

przekazała informację o aktualnym zadłużeniu tej jednostki:  

- 2018 rok – 33 mln zł zadłużenia 

- 2021 rok – 31 mln zł  zadłużenia 

Będąc przy głosie poinformowała o rozwoju szpitala czego dowodem są powstające  

oddziały szpitalne.  

Dyrektor GCK, Tomasz Dudzinski: zwrócił się z prośbą o lepsze oznakowanie 

przeniesionych oddziałów szpitalnych. 

Burmistrz Miasta, Dariusz Latarowski: poinformował, że wszystkie zobowiązania 

szpitala wobec jednostek organizacyjnych miasta regulowane są na bieżąco.  



Wiceprzewodniczący Rady Miasta, Wiesław Janusz Dembiński: zgłosił wniosek                     

o ustawienie pojemnika na psie odchody na ul. H. Sawickiej i Pęzy. 

Burmistrz Miasta, Dariusz Latarowski: w dalszej części obrad zaproponował 

powołanie zespołu ds. opracowania regulaminu utrzymania czystości i porządku na 

terenie m. Grajewo, w związku ze zmianą przepisów ustawy o utrzymania czystości      

i porządku w gminach.  

Inspektor WGK UM, Paweł Kowalewski: przedstawił Radnym istotę zmian                               

w przepisach ww. ustawy w zakresie dot. treści regulaminu. 

Burmistrz Miasta, Dariusz Latarowski: poprosił Radnych o zgłaszanie się do tego 

zespołu. 

Akces do zespołu zgłosili nw. Radni: 

1. Agnieszka Siwik-Karwowska 

2. Andrzej Ciechanowicz 

3.Henryka Jagielska 

oraz osoby rekomendowane przez Burmistrza: 

1. Bogdan Wojslawowicz – były naczelnik WGK UM 

2. Paweł Kowalewski- inspektor WGK UM 

Radny, Tomasz Babul: zgłosił wniosek o podjecie działań ograniczających ruch 

ciężkich samochodów na ul. Strażackiej w Grajewie. 

Burmistrz Miasta, Dariusz Latarowski: ad vocem odpowiedział, że stosowna 

korespondencja  została skierowana do właściwych organów zarządzających 



nieruchomościami łącznie z ul. Ks. Al. Pęzy. 

Będąc przy głosie zaprosił Radnych do udziału w akcji sadzenia drzew w najbliższą 

sobotę o godz. 10.00 na terenie Parku Solidarności. Zaprosił również Radnych do 

udziału w akcji charytatywnej na rzecz chorego dziecka z Radziłowa. Na koniec 

zapytał o opinię Radnych w przedmiocie zmiany uchwały  określającej wysokość diet 

radnym  m. Grajewo w związku ze zmianą ustawy o samorządzie gminnym 

wprowadzoną ustawą z dnia 17 września 2021 r. o zmianie ustawy o wynagradzaniu 

osób zajmujących kierownicze stanowiska kierownicze. 

Radni opowiedzieli się za podjęciem tej inicjatywy.  

Ad6. 

Zamknięcie posiedzenia. 

Pan Daniel Purwin– Przewodniczący Obrad 

W związku z wyczerpaniem wszystkich tematów objętych porządkiem obrad                           

o godz.11.15 zamknął posiedzenie, pożegnał zgromadzonych, dziękując wszystkim 

za udział.  

Na tym protokół zakończono i podpisano.  

 

Protokołowała: Barbara Poniatowska 

 

                                         Przewodniczący Obrad 

                                           /Przewodniczący Komisji Gospodarki Komunalnej RM/ 

                                                                       Daniel Purwin 

                                       

Uwaga! Załączniki znajdują się do wglądu w Biurze Rady Miasta Grajewo. 


